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1. Dlaczego miasto majqcwiedzg,2e w prrypadku przebudowy alei Jana Pawla II
ruch i iAi *a b gdne ulicami Miel gcins kq i Brzezinow4, nie wyko rzy stalo

naleiryciiremontu tych ulic. Nie wypehriono wszystkich ubytk6w w jezdni, i
teraz-przy duLym natgircnturuchu jest to szczeg6lnie uciqlliwe ala pojaz-dow.

or*b""pieczefstwa na drodze. Apelujg, aby planowany w najbli2szym czasie

remont ne.wralgiczlego odcinka ulicy Brzezinowej od ulicy Szkolnej do ulicy
Bluszczowej byl jak najmniej uciqzliwy dla kierowc6w nie tylko naszego

miasta.
Z. Meszkancy Michelina skarz4 sig na brak koszy na Smieci na wigkszo5ci ulic

naszego osiedla. Kosze w rejonie plac6w zabaw i lokalnego parku to

zdecydow anLe r-amalo na tak rozlegtym terenie-

3. Mieszkaricy Zazamczadomagaj4 sig ustawienia kosz6w na Smieci w rejonie i
samego przejlciapod torowiskiem kolejowym, niedawno oddanym do uzytku.

a,rliryS*. Antoniego przy posesji o numerze 44 stoi calkowicie uschnigte

drzewo lipy. Proszg o jegousunigcie, bo stanowi to zagroz-erue dla os6b i

zamieszkaly przy ul. Reymonta
ponownie prosi panaprezydenta o umozliwienie mu wykupu nieruchomoSci

kt6r4 zajmuje, wrazz udzieleniem stosownej bonifftaty. Jako gl6wny najemca

polowy budynku wrazze schorowanym 80 letnim bratem, otaz c6rk4z
dwojgiem dzieci. Deklaruje po lvykupie generalny remon! orazprzyl1czenie

sig do sieci MPEC-u, co uwohriloby miasto od sporych naklad6w finansowych

zwqzarrych cltociu2by z lil*wdacjq pieca CO. Ta rodz-ina mieszka tam od wielu

lat, aod 2015 roku bezskutecznte stara sig o wykup czgSci kt6r4 zajmuiq.

Ponownie w ich imieniu proszg o pozyfywne rczpatzenie ich wniosku.

6. Proszg o informacjg, ile podmiot6w gospodarcrychprowadz4cych dzialalnofit

we'Wloclawku skorzystalo z pomocy miasta w okresie trwaj4cej pandemii

koronawirusa. Ile lokali gastronomicrrych, bar6w i hoteli skorzystalo ze

zwolnienia podatku od nieruchomoSci, zawartego w uchwale Rady Miasta na

t4 okazjg.
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